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REPUBLIKA HRVATSKA 
  VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

     OPĆINA SVETI ILIJA 

 

        Općinsko vijeće 

 

Klasa: 021-05/09-01/02 

Urbroj: 2186/08-09-01/02 

Sveti Ilija, 14.07.2009. 

 

 Na temelju članka 91. Poslovnika o radu Općinskog vijeća Općine Sveti Ilija 

(«Službeni vjesnik Varaždinske županije» broj 4/02) na sjednici Općinskog vijeća održanoj 

14.07.2009. sastavljen je 

Z A P I S N I K 

 

sa druge sjednice Općinskog vijeća Općine Sveti Ilija održane 14.07.2009. godine u 

prostorijama Općine Sveti Ilija, Trg Josipa Godrijana 2, Sveti Ilija. 

 Početak sjednice u 20,00 sati. 

 

 NAZOČNI VIJEĆNICI:  Marin Bosilj, Ivan Domislović, Vladimir Ptiček, Tomo 

Cikač, Zdravko Ostroški, Ivica Cepanec, Robert Puškadija, Krunoslav Blaži, Zdravko Pačko, 

Josip Barulek, Perica Minđek 

 IZOSTANAK NAJAVIO: Jasna Blagus, Rudolf Makaj 

 IZOSTANAK NIJE NAJAVIO: - 
 OSTALI NAZOČNI  NA SJEDNICI: Franjo Korpar – zamjenik načelnika  

 

Sjednici Vijeća predsjedavao je predsjednik Općinskog vijeća Marin Bosilj. 

Pozdravio je prisutne vijećnike, te ostale nazočne sjednici. 

 

Konstatirao je da  od ukupno 13 vijećnika prisutno 11 i da postoji  kvorum za pravovaljano 

odlučivanje. 

 

Predsjednik Vijeća M. Bosilj je upitao vijećnike da li ima primjedbi na zapisnik sa prve 

sjednice, pošto primjedbi nije bilo konstatirao je da  zapisnik sa prve sjednice jednoglasno 

usvojen. 

 

Prema Poslovniku o radu Općinskog vijeća sjednica je počela sa pitanjima vijećnika. 

 

Vijećnik Zdravko Pačko je postavio pitanje: „Kad se planiraju postaviti kućice na autobusnom 

stajalištu na glavnoj  cesti Varaždin-Zagreb kod Ribljeg restorana?“ 

2.pitanje „Da li može školski autobus pokupiti djecu koja idu u školu u Sveti Ilija kod 

trgovine „Gašo“? 

3. pitanje „Da li postoji mogućnost prijevoza putnika iz Križanca- gradskom linijom?“  

 

Zamjenik načelnika g. F. Korpar je odgovorio na postavljena pitanja: 

1.“ Stajalište kod Ribljeg restorana je zajedničko Općine Kneginec G. i Općine Sv. Ilija pa se 

pregovara i s Općinom Kneginec G.“ 
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2. „za prijevoz djece treba razgovarati sa ravnateljicom škole.“ 

3. „pokrenuti pitanje za prijevoz putnika mini busom za naselje Križanec“.  

 

Vijećnik Krunoslav Blaži je zatražio financijsko izvješće za razdoblje 01.01. do 30.06.09. i 

usporedno za prvi kvartal u pismenom obliku za iduću sjednicu. 

 

Vijećnik Perica Minđek je postavio pitanje oko teritorijalnog ustroja i koje su antirecesijske 

mjere poduzete. 

 

Pošto više nije bilo pitanja vijećnika, predsjednik Vijeća M. Bosilj je stavio dnevni red na 

izglasavanje. 

 

Za sjednicu Vijeća predlaže se slijedeći  

 

 

D N E V N I   R E D 

 

1. Prijedlog Statuta Općine Sveti Ilija 

2. Prijedlog Poslovnika Općinskog vijeća Općine Sveti Ilija 

 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno sa 11 glasova. 

 

1. točka 

Prijedlog Statuta Općine Sveti Ilija 
 

Prijedlog Statuta iznio je predlagatelj- Odbor za Statut i Poslovnik, predsjednik Josip 

Barulek. 

Predsjednik Vijeća M. Bosilj je zahvalio predsjedniku Odbora, te je otvorio raspravu o 

prijedlogu Statuta. 

Pošto nije bilo nikakvih primjedbi predsjednik Vijeća M. Bosilj je stavio prijedlog Statuta 

na usvajanje. 

Predsjednik Vijeća M. Bosilj je konstatirao da je Statut Općine Sveti Ilija prihvaćen 

jednoglasno sa 11 glasova. 

 

2. točka 

Prijedlog Poslovnika Općinskog vijeća Općine Sveti Ilija 

 

Prijedlog Poslovnika iznio je predlagatelj- Odbor za Statut i Poslovnik, predsjednik Josip 

Barulek. 

Predsjednik Vijeća M. Bosilj je zahvalio predsjedniku Odbora, te je otvorio raspravu o 

prijedlogu Poslovnika. 

Pošto nije bilo nikakvih primjedbi predsjednik Vijeća M. Bosilj je stavio prijedlog 

Poslovnika na usvajanje. 

Predsjednik Vijeća M. Bosilj je konstatirao da je Poslovnik Općinskog vijeća Općine 

Sveti Ilija prihvaćen jednoglasno sa 11 glasova. 

 

 

 

 

 



 3 

Zamoljeni su vijećnici HNS-a i SDP-a da skinu letvice sa stupova koji se nalaze još od 

održanih izbora, a po naselju Beletinec, Seketin i Krušljevec. 

 

Predsjednik Vijeća M. Bosilj zahvalio je svim vijećnicima na radu i odazivu. 

 

 

Sjednica je završila sa radom u 20,20 sati. 

 

 

 

 

     Predsjednik Općinskog vijeća: 

     Marin Bosilj 


